
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 19. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 120

Vil ministeren redegøre for, om det er muligt at bevare hektarstøtten til omkring 4 hektar

landbrugsjord, der i 2010 blev tilplantet med popler, og hvortil der i perioden 2010 til 2019

ydes hektarstøtte? Som reglerne i dag er, skal skovarealet hugges til flis til afbrænding

senest i 2019. Spørgsmålet er nu, om skoven kan blive stående og ejeren fortsat kan

modtage hektarstøtte. Klimamæssige betragtninger kunne begrunde, at skoven, der opta-

ger CO2, kunne blive stående med hektarstøtte. Hvis de eksisterende regler ikke tillader

det, vil ministeren så arbejde for, at det bliver muligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Morten Messer-

schmidt (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Morten.Messerschmidt@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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